
ZAPISNIK SA SJEDNICE NASTAVNIČKOG VIJEĆA  

 ODRŽANE 28.1.2019. U 13, 15 SATI 

Nazočni: popis u privitku 

Dnevni red: 

1. Izbor člana Školskog odbora 

2. Uvođenje zanimanja soboslikar-ličilac u Prijedlog plana upisa za škol.god.2019./ 2020.( rasprava) 

3. Razno 

 

Ad1) Osoba koja zamjenjuje ravnateljicu škole ( u daljnjem tekstu Damir Milišić) pročitala je zamolbu 

Damirke Vuković za razrješenje funkcije člana Školskog odbora, prije isteka mandata, a iz osobnih 

razloga. Zamolba je jednoglasno prihvaćena. 

Imenovano je povjerenstvo za izbor novog člana, predložene dvije kandidatkinje: Nikolina Krivošić i 

Jasminka Randi. NV je pristupilo  glasovanju, ali niti jedna nije dobila potrebnu većinu glasova. 

Odlučeno je da se na sjednici NV-a 31.1.o.g ponovi glasovanje. 

Ad2)  Damir Milišić, osoba koja zamjenjuje ravnateljicu,  izvijestio je NV da je Marina Fabrio, 

ravnateljica škole, zbog zdravstvenog stanja otišla na bolovanje te je na njen prijedlog Školski odbor 

donio odluku o toj zamjeni. 

Također je obavijestio NV da je Zavod za zapošljavanje zanimanja soboslikar- ličilac i monter suhe 

gradnje uvrstilo u popis deficitarnih zanimanja. Očekuje se novina: uvođenje zanimanja soboslikar- 

ličilac u dualnom obrazovanju kao eksperimentalni program . Natječaj će biti objavljen u ožujku ili 

travnju,  ali o tome će nas Ministarstvo izvijestiti na vrijeme. Ako se javimo na taj natječaj i budemo 

prihvaćeni, nastavni planovi i programi morat će se napraviti prema novom Kurikulumu. 

Ad3) Pedagoginja i defektologinja škole izvijestile su NV o opsežnom poslu koji rade: dokumentaciji  

za sedam učenika koji bi trebali dobiti pomoćnike u nastavi.  

Pedagoginja škole vodit će timove za promociju škole koja će uskoro početi. 

U Art kinu Obrtnička komora će  održati prezentaciju zanimanja te smo pozvani da sudjelujemo. 

Damir Milišić je predložio da se pripremi izložbeni štand s prezentacijom učeničkih radova. Dubravka 

Ivaničić se dragovoljno javila da vodi tu aktivnost.   

Osoba koja zamjenjuje ravnateljicu je  imenovala  upisno povjerenstvo u sastavu: Marina Fabrio 

(ravnateljica), Lucija Brkljačić (pedagoginja) , Damir Milišić, Nikolina Krivošić i Irena Koludrović-Harbić.   

Aktiv poljoprivrede podnio je, u pisanom obliku, zahtjev Nastavničkom vijeću za suglasnost za 

uvođenje četverogodišnjih programa poljoprivredne struke: Poljoprivredni tehničar – vrtlar i 

poljoprivredni tehničar – fitofarmaceut.. Damir Milišić izvijestio je NV o usmenom odgovoru iz 



Ministarstva, a vezano za uvođenje četverogodišnjeg obrazovanja. Naime, nema novog zapošljavanja, 

a prošao je rok za podnošenje zahtjeva Ministarstvu znanosti i obrazovanje za nove programe. Osoba 

koja zamjenjuje ravnatelja realizira samo poslove koji ne trpe odgodu.  Vivijana Lovrinić – Đaković je 

također tražila da izjava o ovome pitanju uđe u zapisnik. 

U projektu „Zeleni val“ naša škola prošla je s dva projekta. 

U petak, 1.2. učenici PRO raz. idu na kazališnu predstavu „Regoč“. 

Prof. Ines Potočnjak istaknula je da učenici III.CKVraz. (razrednik D.Walter) ne dolaze redovito na 

nastavu. 

Da bi se spriječilo kršenje Kućnog reda, toalet u podrumu škole zaključavat će se. 

 

 

 

 

 

                                                                                             Osoba koja zamjenjuje ravnateljicu škole: 

                                                                                             Damir Milišić, prof.  

                                                                                              ______________________________ 

 

 

Zapisničarka: Silvija Franović 

________________________ 


